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Abstract (en)
The invention relates to a method for the binaural adjustment of transmission characteristics of a hearing aid consisting of hearing aid parts (4, 5),
one of which is intended for the left ear and the other for the right air. According to the invention a data processing device (1) to which a pointing
device (3) and a display unit (2) can be connected is used. The pointing device (3) is used to modify parameters of the transmission characteristics.
The method provided for in the invention is characterized in that the parameters of the one hearing aid part (4; 5) can be set independently of the
parameters of the other hearing aid part (5; 4) and in that the parameters of both hearing aid parts (4, 5) can be set simultaneously.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur binauralen Anpassung von Übertragungscharakteristiken von aus einem für das linke und einem für das
rechte Ohr bestehenden Hörgeräteteilen (4, 5) mit Hilfe einer Datenverarbeitungsanlage (1), an die ein Zeigegerät (3) und eine Anzeigeeinheit
(2) anschliessbar sind, wobei das Zeigegerät (3) zur Änderung von Parametern der Übertragungscharakteristiken eingesetzt wird. Das
erfindungsgemässe Verfahren zeichnet sich dadurch aus, dass die Parameter des einen Hörgeräteteils (4; 5) sowohl unabhängig von den
Parametern des anderen Hörgeräteteils (5; 4) einstellbar sind als auch dadurch, dass die Parameter beider Hörgeräteteile (4, 5) simultan einstellbar
sind. <IMAGE>
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